



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

**CANADA'S MORISSETTE QUALIFIES FOR WORLD GAMES
LA CANADIENNE MORISSETTE SE QUALIFIE POUR LES JEUX MONDIAUX**





Photo credit: Asociacion de Raquetbol de Guatemala

WINNIPEG, December 7, 2021 - Michèle Morissette of Baie-Comeau has qualified to represent Canada at the World Games being held in Birmingham Alabama in July of 2022.

Morissette qualified by placing 12th in the Women's Singles event at the World Championships that were held in Guatemala City, Guatemala from November 28 to December 6, 2021. She was the only Canadian to qualify.

"I'm pretty happy with my results, especially since it's been 2 years without playing in an international event," said Morissette after she played her final match of the tournament on Monday. "I was coming here without expectations but I'm proud to qualify for the World Games and to represent Canada."

Morissette has represented Canada in international competition at seven events including the 2015 Pan Am Games where she was a member of the team that won bronze in the Women's Team Event. She has competed in two other World Championships, with this being her best result.

Morissette lives in Quebec City and trains at the Peps de l'Université Laval. She has been a member of Racquetball Canada's elite national team since 2014.

The World Games were originally scheduled to take place in 2020 but were postponed due to the pandemic. The World Games is an 11-day international multi-sport event organized with the support of the International Olympic Committee. An anticipated 3,600 elite athletes from over 100 countries will compete in more than thirty sports.

Michèle Morissette, de Baie-Comeau, s'est qualifiée pour représenter le Canada aux Jeux mondiaux qui auront lieu à Birmingham, en Alabama, en juillet 2022.

Morissette s'est qualifiée en se classant 12e dans l'épreuve du simple féminin aux Championnats du monde qui ont eu lieu à Guatemala City, au Guatemala, du 28 novembre au 6 décembre 2021. Elle a été la seule Canadienne à se qualifier.

«Je suis assez heureuse de mes résultats», a déclaré Morissette après avoir joué son dernier match du tournoi lundi. Elle poursuit : «Surtout que cela fait deux ans que je n'ai pas joué en compétition internationale. Je venais ici sans attentes spéciales, mais je suis fière de m'être qualifiée pour les Jeux mondiaux et de représenter le Canada.»

Morissette a représenté le Canada en compétition internationale lors de sept événements, dont les Jeux panaméricains de 2015, où elle était membre de l'équipe qui a remporté la médaille de bronze de l'épreuve féminine par équipe. Elle a participé à deux autres championnats du monde, ce résultat étant son meilleur.

Morissette vit à Québec et s'entraîne au Peps de l'Université Laval. Elle est membre de l'équipe nationale élite de Racquetball Canada depuis 2014.

Les Jeux mondiaux devaient initialement avoir lieu en 2020, mais ils ont été reportés en raison de la pandémie. Les Jeux mondiaux sont un événement multisports international qui dure onze jours et qui est organisé avec le soutien du Comité international olympique. On prévoit que 3 600 athlètes d'élite provenant de plus de 100 pays s'y affronteront dans plus de trente sports.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director / Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans
le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

FOLLOW US



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [About Constant Contact](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca in collaboration with



Try email marketing for free today!